



通告：2018-2019 年度（暑期樂繽紛活動事宜）

暑假將至，本校為幼兒準備不同種類的多元智能暑期課程以供參與，讓幼兒能夠度過一個愉快既充實的暑假。

暑期樂繽紛活動詳情如下：

日期	活動內容
7 月 8 日 星期一	唱遊及美藝
	老師與幼兒進行輕鬆唱遊活動及製作恐龍圖工。
7 月 9 日 星期二	科學及美藝
	老師與幼兒運用不同工具進行科學探索活動。
	泳裝表演及校內游泳日 當天 <b>幼高班</b> 幼兒將於校內水池讓學生進行水上遊戲。
7 月 10 日 星期三	泳裝表演及校內游泳日
	當天 <b>幼兒班及幼低班</b> 幼兒將於校內水池讓學生進行水上遊戲。
	幼高班參觀小學日及 English Fun Day 當天高班老師帶領幼高班幼兒前往中華基督教會大澳小學進行英語同樂日。
7 月 11 日 星期四	美食齊分享（謝師宴）
	每位學生請自行預備食物，大約 3-4 人份量與老師及同學們一齊享用。
*備註*	8/7—11/7 活動時間：上午 10:00 – 中午 12:45（本週學校將提供午膳） 地點：本校 費用：全免 *出席幼兒只需穿著便服，如參與水上活動之學生需帶備泳裝、拖鞋及毛巾回校，學生將分成小組於校內水池嬉戲，請於活動前交回家長簽署之回條方可參加。

\*7 月 12 日（星期五）為下學期家長日，將另行發出通告讓各家長知悉出席時間，敬請預留時間出席。

回 條

敬覆者：

Ref-2018-044

本人乃 \_\_\_\_\_ 學生 \_\_\_\_\_ 之家長（同意 / 不同意）敝子弟參加

貴校於 7 月 9 日（星期二）及 7 月 10 日（星期三）舉行之水上活動。

此 覆

基督教宣道會大澳幼稚園

家長簽署：\_\_\_\_\_

日 期：\_\_\_\_\_

\*請將不適合的部份刪除

聯絡電話：\_\_\_\_\_



Notice: 2018-2019 School Year (Summer Fun Event)

Ref-2018-044

Summer holidays are coming, the school has prepared different activities for children to join.

Details of Summer Fun Event:

Date	Content
<b>8/7</b> <b>Monday</b>	<b>Music and Art</b>
	Sing for Fun and makes dinosaur art craft
<b>9/7</b> <b>Tuesday</b>	<b>Science and Art</b>
	Science experiment
	<b>Swimwear show and school swimming day</b> There is a pool prepared by school for K3 students to play water games.
<b>10/7</b> <b>Wednesday</b>	<b>Swimwear show and school swimming day</b> There is a pool prepared by school for K1&K2 students to play water games.
	<b>K3 students visit primary school &amp; English Fun Day</b>
	K3 students visit to Tai O Primary School & English Fun Day
<b>11/7</b> <b>Thursday</b>	<b>Sharing Food (graduation Party)</b>
	Each student prepare food for 3-4 ppl portion to share with teachers and peers
<b>*Remarks*</b>	8/7—11/7 Time: 10:00am -12:45pm (Lunch will be provided at school) Venue: The Kindergarten Fees: Free *Please wear causal wear. Please bring swimsuit, towel, and flip flop for swimming day, Students must submit the reply slip before participating in the swimming day.

\*Parents' Meeting Day will be held on 12/7 (Friday) , Details will be announced soon.

-----Reply Slip-----

To whom it may concern:

Ref-2018-044

I am the parent of \_\_\_\_\_ Class \_\_\_\_\_. I (agree / disagree) my child join the Summer Fun Event from 8 July to 11 July, including water activity on 9/7 and 10/7.

Signature of parent: \_\_\_\_\_

Contact Number: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

(Please circle the appropriate option)

